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РЕФЕРАТ

Дипломная работа: 78 с., 9 рис., 47 табл., 53 источников, 32 прил.
ГОТОВАЯ ПРОДУКЦИЯ, ДВИЖЕНИЕ ГОТОВОЙ ПРОДУКЦИИ, 

ИНВЕНТАРИЗАЦИЯ, РЕАЛИЗАЦИЯ, РИТМИЧНОСТЬ, СИНТЕТИЧЕСКИЙ И 
АНАЛИТИЧЕСКИЙ УЧЕТ, ДОКУМЕНТАЛЬНОЕ ОФОРМЛЕНИЕ, СКЛАД.

Объект исследования -  • финансово-хозяйственная деятельность ПУП 
’’Брестские традиции".

Предметом исследования является методика бухгалтерского учета и анализа 
затрат на выпуск и реализацию готовой продукции ПУП ’’Брестские традиции44.

Цель данной дипломной работы — изучение действующей на предприятии 
методики учета выпуска и реализации готовой продукции, оценка выполнения 
плана по выпуску продукции и ее реализации, анализ выпуска и реализации 
готовой продукции с последующей разработкой путей совершенствования 
бухгалтерского учёта и анализа выпуска и реализации готовой продукции.

При написании работы использованы общенаучные методы познания, такие 
как сравнение, дедукция и индукция, анализ и синтез, а также специальные методы 
и приемы бухгалтерского учета и анализа хозяйственной деятельности: 
систематизация, научное обобщение, группировка, табличный и графический 
методы.

Методы исследования -  изучение теоретической и нормативно - 
законодательной литературы по проблеме исследования, анализ бухгалтерской 
документации предприятия, относящейся к рассматриваемой теме дипломной 
работы, синтез вышеописанных источников.

Областью возможного практического применения. является использование 
результатов исследования в деятельности ПУП ’’Брестские традиции44.

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический 
материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, все 
заимствованные из литературных и других источников теоретические, 
методологические и методические положения и концепции сопровождаются 
ссылками на их авторов.



ABSTRACT

Diploma work: 78 p., 9 fig., 47 tab., 53 sources, 32 app.
FINISHED PRODUCTS, MOVEMENT OF FINISHED PRODUCTS, 

INVENTORY, SALES, RHYTHM, SYNTHETIC AND ANALYTICAL 
ACCOUNTING, DOCUMENTATION, WAREHOUSE.'

The object of the study is the financial and economic activity of the Brest Traditions
PUE.

The subject of the research is the methodology of accounting and analysis of the 
production and sale of finished products of the PUE “Brest Traditions”.

The purpose of this thesis is to study the current enterprise accounting methodology 
for the production and sale of finished products, assess the implementation of the plan for 
the production and sale of products, analyze the production and sale of finished products, 
followed by the development of ways to improve accounting and analysis of the 
production and sale of finished products.

When writing the work, general scientific methods of cognition were used, such as 
comparison, deduction and induction, analysis and synthesis, as well as special methods 
and techniques of accounting and analysis of economic activity: systematization, 
scientific generalization, grouping, tabular and graphical methods.

Research methods - the study of theoretical and regulatory literature on the research 
problem, the analysis of the accounting documentation of the enterprise related to the 
topic of the thesis under consideration, the synthesis of the above sources.

The area of possible practical application is the use of the results of the study in the 
activities of the PUP “Brest Traditions”.

The author of the work confirms that the calculation and analytical material 
presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, all 
theoretical, methodological and methodological provisions and concepts borrowed from 
literary and other sources are accompanied by references to their authors.
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